



序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	設計師	展品圖片
01	台灣味噌釀造文化館-醬醬好花博禮盒	Good Sauce Flora Gift	<p>因應臺中花博盛會，再設計了一款限定文創好禮，除有超卡哇伊的石虎家族外，還有代表在地醬油文化的醬缸。【醬醬好】意喻滴滴亮亮醬油讓食物料理美味剛剛好，象徵著因為美味料理讓人們幸福得剛剛好。以瓦楞紙木紋環保紙盒方式真實呈現『醬油美味的關鍵源自「麴盤こうじぶた」，更是味榮傳承古法釀造的堅持。』</p>	<p>In response to the Taichung World Flora Expo 2018, we have designed a limited gift box. In addition to the "Shihu" family of "Chaohuai", there is also a traditional urn representing the soy sauce culture in the area. [Jiang Jiang Hao] It means that flavorful soy sauce makes dishes more delicious ! Most importantly, one can feel the happiness & family warmth when tasting delicious food. By using eco friendly corrugated cardboard to mold into a shape of old ancient Koji Wooden Plate that truly presents as "the key to sapid soy sauce", which is the insistence of the Sauce Co traditional method.</p>	台灣味噌釀造文化館	Leeson Hsu 許立昇	



序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	設計師	展品圖片
02	郭元益糕餅博物館 -小行星 2067-迷 你冰沙餡餅禮盒	Asteroid 2067- mini pie smoothie Gift	郭元益與 APUJAN 服裝設計師詹朴跨界合作，打造從餅舖創立(1867)到跨入下一個 150 年的時空禮盒，融合中西元素與台灣在地特色，為百年傳承糕餅穿上新衣。	In cooperation with the fashion clothing designer Zhan Pu, Kuo Yuan Ye created a time-lasting gift box that range from its foundation in 1867 to the following 150 years. It refresher long traditions by combining culture elements between the east and west.	KUO YUAN YE 郭元益	APUJAN 詹朴	



序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	設計師	展品圖片
03	台灣金屬創意館 劍獅金剛	Sword-Lion Transformer	劍獅為台南重要且具意義的文化特色，而機器人是現代科技的代表性產物，本作品以傳統與科技結合為設計出發點，使劍獅金鋼具有傳統、科技、傳承、創新與不朽之意義。此外，我們以可 DIY 折曲成型之創意，讓人可不須經敲打即可體驗板金之柔軟與樂趣，自行組裝劍獅金剛。	The article is designed as a combination of tradition and high tech. The meaning of the works is inheritance and innovation. We are located in Tainan. Sword-lion is a cultural feature of Tainan and robot is high tech product nowadays. The creation implicates tradition, technology, inheritance, innovation and immortality. Moreover, Our creativity focuses mainly on DIY forming to avoid something like hammering or knocking. You can easily experience softness of sheet metal materials and assemble sword-lion transformer by yourself.	台灣創意金屬股份有限公司	Taiwan Metal Creation Museum 台灣金屬創意館	

序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	設計師	展品圖片
04	Jijibanana 集元果 觀光工廠-集集大山禮盒	Jiji Mountain Gift Packing	在包裝結構設計上，大山禮盒的開啟方式，就像臺灣人吃香蕉一樣用「剝」的。從山頂將包裝「剝」開，呈現出來的是四種山蕉加工食品。內包裝的設計則根據食品的特色及故事背景，個有其特色，但是四種產品還是可以堆疊方式組合在大山造型的盒套裡，象徵當地的生活娛樂都在集集大山裡。	On its packing design, the way to open the Mountain Gift is like how Taiwanese “peel” bananas before eating. You “peel” to open the packing from the top of the mountain, and you will find four kinds of processed food of mountain bananas inside. The designs for the inner packing are based on the features of the food and their stories, and each has its distinctive features. However, the four products can be piled up and put into the mountain-shaped casing which symbolizes that local life and recreation are all in Jiji Mountain.	Jijibanana 集元果觀光工廠	Lee-Wa Lin 林李娃 Ya-Chi Chiu 邱雅琪 Yan-Ting Chen 陳晏亭 Yan-Yu Huang 黃彥瑜 Cheng-En Chang 張丞恩	

序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	設計師	展品圖片
05	卡羅爾銅管樂器觀光工廠-迷你小號	Mini Pocket Trumpet	2016-2017 年間開發出的 6.8 英吋迷你小號，已申請獲得台灣、美國、日本、中國...等多國設計專利。全世界最小的的小號，僅僅 17 公分！最初的發想出於因為體積小而便於攜帶把玩，不論對象是成人或孩童都能駕馭自如，特別是對剛啟蒙的兒童或初學者更合適。若是專業級的玩家，因為方便隨身攜帶，可隨時隨地隨心所欲的演奏練習。	"2016-2017 New 6.8" mini-pocket trumpet" It is probably one of the smallest play-able Bb trumpets in the world. The reason we develop that "small" instrument is because we want to attract more people to enjoy in playing the brass instrument. The mini-pocket has special designed small rim edged yellow brass bell and overall light weight construction, it is easy to play we suppose it is a perfect Bb brass instruments for all players (especially designed for kids, first year players, amateur players and even pro players) at every occasions and every time. *This model is covered by USA, EU, Taiwan and China patent.	CarolBrass®	Carl K.A. Lee 李國安	

序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	設計師	展品圖片
06	興隆毛巾觀光工廠-觀光工廠	Tourism Factory	興隆毛巾從 2008 年轉型成為觀光工廠以來，在 2011 年獲得經濟部頒發優良觀光工廠獎，2013 年獲得雲林縣政府頒發文創精品獎，2014 年獲得經濟部頒發優質企業獎，是唯一一個全程台灣在地設計，製造，行銷的毛巾產品專業公司。	SHING LONG TEXTILE was transformed into a tourism factory in 2008, and won "excellent tourism factory award" issued by ministry of economic affairs in 2011, "culture and creative industry award" issued by Yunlin county government in 2013, and "superior enterprise award" issued by ministry of economic affairs in 2014. SHING LONG TEXTILE is the only professional towel related product enterprise with complete design, manufacture, and marketing process in Taiwan.	興隆毛巾觀光工廠	Lin tzu-chun 林姿君 CHEN YIN-FAN 陳姻帆	

序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	設計師	展品圖片
07	亞洛美精靈國度 AROMATEWON DERLAND-亞洛 美典藏擴香禮盒	Royal Collection Deluxe Porcelain Fragrance	睿澤企業以 20 多年的香氛經驗為土壤，透過鶯歌陶瓷技術，在文藝氣息的薰陶下，孕育出獨一無二的典藏陶瓷擴香瓶禮盒，結合鶯歌在地陶瓷文化與中國傳統薰香生活習慣，緊扣象徵吉祥的葫蘆意涵，以優雅的小蒼蘭花香及沉穩普洱茶香，讓天然香氛充滿於居家環境之中，既有裝飾效果亦借取富貴香氛之寓意。	Deluxe premium set of porcelain diffuser, reed sticks and fragrance oil combination. (1)Pu'er Tea, the natural fragrance oil (2)Poire & Fressia, the natural fragrance oil.	亞洛美精靈 國度 Aromate Wonderlan d	Aromate Wonderland 亞洛美精靈國度	
08	吳福洋襪子故事館 (1) 食尚美味造型襪：披薩 (2) 食尚美味造型襪：甜甜圈	Pizza and Doughnut Socks	食尚美味造型襪呈現一系列美食、甜點造型，如披薩、甜甜圈等經典美食，讓襪子不再只是穿在腳上，更可以滿足消費者的視覺味蕾。其擬真、趣味性的外觀，添增許多生活樂趣，作為禮品、伴手禮總是能成為許多話題。採用美國精梳棉，全程手工台灣製照。榮獲 2018 新北最佳好禮獎	Who could resist taking a bite off our handmade pizza & doughnuts? Socks?! Not only do they look delicious, they are also fun to wear and look fabulous. They are perfect as gift or souvenir. Awarded 2018 Top Gift Choice of New Taipei City. Made in Taiwan.	W Socks	Wufuyang Co 吳福洋公司	

序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	設計師	展品圖片
09	台灣設計 探索館- 牆面立體錯視畫	Exploration of Tourism Factory - Trompe L'oeil Wall	運用現場展場內的空間，繪製大型立體錯視畫，畫面展覽以主視覺進行吉祥物及觀光工廠設計，塑造展場內亮點！吸引遊客打卡拍照，宣傳展覽。	Make highlights in the exhibition with drawings of large optical illusions which feature the mascot and design of tourism factory to attract tourists to check in on community websites, take photos, and also promote the exhibition.	觀光工廠	Tourism Factory 觀光工廠	
10	台灣設計 探索館- 歷程大富翁	Exploration of Tourism Factory - Monopoly of Transformation process	運用插畫說明觀光工廠轉型的心路歷程，並於展區地板設置轉型歷程大富翁遊戲，讓大小朋友透過雙人猜拳競賽的玩樂方式，也能加深觀光工廠的製程的知識與記憶。	Use the monopoly game with illustration of transformation for a tourism factory at exhibition floor to let children get a deeper knowledge and memory of manufacture process in the tourism factory by playing paper-scissors-stone.	觀光工廠	Tourism Factory 觀光工廠	

序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	設計師	展品圖片
1	MODEX 3D 列印材料 (展出日期 107/8/15-8/18)	MODEX 3DP Filament	<p>MODEX · 源自 Material Optimized for Digital EXtrusion 的縮寫 · 專為 FDM 3D 列印技術所設計的專用高品質捲軸素材。</p> <p>採用國際大廠所生產之 100% 原生材料 · 低翹曲、低氣味、高延展之優異物理特性 · 可有效提高列印穩定度及提供高良率的產出。是目前市售專為專業設計工作者及創作者所開發之安全、令人信賴、以及多樣化色彩選擇的高品質 3D 列印耗材。</p>	<p>MODEX (Material Optimized for Digital EXtrusion) is a 3D filament created by professional designers and polymer scientists specifically for FDM printing. Our mission is to support the fast growing 3D printing community by delivering QUALITY, HIGH PERFORMANCE build materials that are EASY to use, and offer SUPERIOR build consistency. We use only 100% prime grade materials and continuously monitor our manufacturing process to ensure that our products conform</p>	MODEX		 <p>The image shows a row of five spools of 3D printing filament in yellow, blue, red, and black, with a green background. The MODEX logo is visible in the top right corner of the image.</p>

序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	設計師	展品圖片
				to the strictest quality standards. With MODEX, you can be sure that your build material is OPTIMIZED for INNOVATION!			
2	3D 列印 CS1 賽車 (展出日期 107/8/15-8/18)	CS1 Race Car	以 MODEX 3D 列印材料分 件分色 · 列印完成並搭配軟 硬料相互應用	Fully 3D Printed by MODEX 3DP Filament	MODEX		
3	3D 列印飛行器 (展出日期 107/8/15-8/18)	Aircraft	以 MODEX 3D 列印材料列 印完成	Fully 3D Printed by MODEX 3DP Filament	MODEX		

序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	設計師	展品圖片
4	3D 列印小提琴 (展出日期 107/8/15-8/18)	Violin	以 MODEX 3D 列印材料列 印完成	Fully 3D Printed by MODEX 3DP Filament	MODEX		
5	3D 列印帆船 (展出日期 107/8/15-8/18)	The Endeavor	以 MODEX 3D 列印材料列 印完成	Fully 3D Printed by MODEX 3DP Filament	MODEX		

序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	設計師	展品圖片
6	3D 列印 瓦力機器人 (展出日期 107/8/15~8/18)	Wall-E Robot	以 MODEX 3D 列印材料分 件分色列印完成	Fully 3D Printed by MODEX 3DP Filament	MODEX		
7	陶瓷 3D 列印作品 (展出日期 107/8/24~8/26)	陶瓷 3D 列印	元器以數位科技結合傳統手 工藝，展現新型態的工藝技 法。在設計上，同時具備傳 統開模無法觸及的細膩紋 理，以及手工無法複製的一 致性，為市面上獨樹一格的 陶瓷品。元器最大的特色是 每一項產品皆在台北市中心 設計，開發，生產及販賣。 在市中心生產製造，除了可 以降低運輸成本，更可以快 速複製生產流程至不同城 市，串連當地的賣家，針對 其需求設計，製造販賣及提	Binary Pottery was exhibited worldwide as an art project for the last 4 years and finally developed its own product line this year – a lifestyle belongs to urban living. By combining technologies and handcrafting, Binary Pottery displays a whole new crafting	創客吧有限公司 MakerBar	創客吧有限公司 MakerBar	 

序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	設計師	展品圖片
			供體驗服務。	technique and creates its unique patterns.			
8	創藝 (展出日期 107/8/25-8/26)		將人的創意經由 3D 建模與 3D 列印具體呈現, 比以往手工工藝更精密, 比手繪再機械加工的方式更快速。這種在創作過程中以機器製造取代手工製造的方式, 因產品汰換快速和多種量化需求, 將更為風行。隨著列印技術的進步和新材料研發, 它的應用也將在手工藝品、工業模型、小批量製商品.....等領域, 逐步取代傳統製造工法。		紅螞蟻科技有限 公司		   

序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	設計師	展品圖片
9	Spidermaler-3D 列印線材- PLA 消光色系列 (展出日期 107/9/8-9/9)	PLA matte series	<p>「PLA 消光系列 3D 列印線材」具備下列六大特色:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1.細節質感效果好 2.提高韌性不斷線 3.不易牽絲好清理 4.拆除支架更輕鬆 5.應用範圍更寬廣 6.適用於各種機型，相容性極高，也適用於 UP 機型 	<p>Six unique features of our 「PLA matte series」 3D printing filament consists of the following:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. High quality matte PLA filament without glossy look on the printed object surface. 2. Not brittle but tensile PLA filament prevents fiber from breaking in printing with great printing experience unlike common PLA filament. 3. Easy to print with less stringy. PLA matte series does 	Spidermaler		 <p>Two spools of filament are shown: a red one with a red spider-like printed part, and a black one with a black spider-like printed part.</p>  <p>A cardboard box for the filament with the Spidermaler logo and a small spider figure.</p> <p>特殊盒裝，防塵導線輕鬆搞定</p>  <p>Two black spider-like printed parts are shown side-by-side.</p> <p>消光質地，細節質感無可比擬</p>

序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	設計師	展品圖片
				<p>not need further post-processing</p> <p>4. Fast and easy to remove .It ensures a perfect surface after removing the supports.</p> <p>5. Filament can be printed for broad 3D printing applications.</p> <p>6. It is suitable for various printers, even the printer “UP” .</p>			

序號	展品名稱(中)	展品名稱(英)	展品介紹 (中)	展品介紹 (英)	品牌	設計師	展品圖片
10	(107.09.6~9) INFINITY X1 3D 列印機 (展出日期 107/9/6-9/9)	Infinity X1 3D printer	元力智庫來自台灣高雄，是一家專業 3D 列印機之開發製造商，本次展覽將展示備受市場好評的 Infinity X1 系列機型，歡迎對 3 D 列印感興趣的朋友們到場一同共襄盛舉	We come from Kaohsiung,Taiwan. a professional 3D printer company. We will show you the well-received "Infinity X1" series models at the exhibition. We look forward to your visit.	元力智庫有限公司 INFINITY3DP		  